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Povjerenstvo za financije i proračun Doma naroda PSBiH (u daljnjem tekstu: PFiP) je 

na 16. sjednici, održanoj 4. 4. 2016. godine, zaključilo da će u sklopu praćenja i realizacije 

preporuka Ureda za reviziju BiH i odgovarajućih zaključaka Povjerenstva usvojenih u Domu 

naroda PSBiH povodom razmatranja revizorskih izvješća za 2014. godinu, posjetiti institucije 

koje su za 2014. godinu od Ureda za reviziju institucija BIH dobile „mišljenje s rezervom“ i 

„mišljenje s rezervom uz skretanje pozornosti“. 

 

Članovi PfiP-a posjetili su 21. 4. 2016. Ministarstvo obrane BiH i Ministarstvo 

vanjskih poslova BiH, dok je u prostorijama PS BIH organiziran sastanak sa Agencijom za 

identifikacijske isprave, evidenciju i razmjenu podataka (IDDEEA) ( u daljnjem tekstu: 

Institucije BiH). 

PFiP planiralo je i radni sastanak sa Agencijom za rad i zapošljavanje BiH, međutim 

predstavnici Agencije nisu se odazvali sastanku niti su pravdali svoju odsutnost. 

U izaslanstu PfiP-a u Ministarstvu obrane BiH bili su: Ljilja Zovko, predsjedateljica, 

Sifet Podžić, drugi zamjenik i Zdenka Džambas, članica, dok su u Ministarsvu vanjskih 

poslova i IDEEAE bili Ljilja Zovko i Zdenka Džambas. 

Na sastancima su također bili: Robert Vidović, tajnik Povjerenstva,  Dragana Ćirić, 

stručna savjetnica, i Zoran Brkić, viši stručni surаdnik u Оdјеlu zа infоrmirаnjе Sеktоrа zа 

оdnоsе s јаvnоšću Tajništvа PSBiH. 

Sastanku s članovima PfiP-a, u ime Institucija BiH bili su nazočni: Marina Pendeš, 

ministrica, Boris Jerinić, zamjenik ministrice za upravljanje resursima, general bojnik Senad 

Mašović, zamjenik načelnika Zajedničkog stožera OS BiH za resurse, Miro Cabo, pomoćnik 

ministrice za financije i proračun, Borislav Jezeraškić, pomoćnik ministrice za nabavu i 

logistiku, brigadir Miodrag Novokmet, šef Odsjeka za upravljanje vojnim personalom, Mile 

Balotić, šef Ureda za unutarnju reviziju i Josip Rajić, savjetnik ministrice, Igor Crnadak, 

ministar, Dragiša Delić, pomićnik ministra za opće poslove, Biljana Marilović, šefica odsjeka 

za financije i Đokić, predstojnik ureda ministra, te Edim Nesimi direktor. 



 

U uvodnome obraćanju Ljilje Zovko, predsjedateljice PfiP-a, prezentirani su ciljevi 

radnih posjeta. 

Na sastancima sa rukovodstvima Institucija razmijenjena su brojna mišljenja o 

aktualnom stanju i aktivnostima Institucija i PfiP-a, a među ostalim istaknuta je potreba 

unaprijeđenja poslovanja i otklanjanja nedostataka sadržanih u revizorskim financijskim 

izvješćima iz 2014. godine, kao i o zapažanjima tzv.prethodne revizije za 2015. godinu Ureda 

za reviziju institucija BiH. 

U razgovoru sa ministricom obrane BiH Marinom Pendeš, istaknuto je da je 

Ministarstvo donijelo Plan za otklanjanje utvrđenih nedostataka u Izvješću revizije za 2014. 

godinu, u kojem su jasno definirane aktivnosti, nositelji aktivnosti i rokovi za njihovu 

realizaciju. Kako je pojasnila ministrica, iz Plana je vidljivo da Ministarstvo poduzima 

određene aktivnosti na realizaciji preporuka, ali i da sve preporuke nisu u nadležnosti ove 

institucije već je potrebna suradnja i drugih tijela, prvenstveno ministarstava sa razine države 

i vlada entiteta. Predstavnici Ministarstva informirali su članove Povjerenstva i o tome da je 

izrađen Akcijski plan za provedbu preporuka iz revizije učinka o temi „Smještaj djelatnih 

vojnih osoba u Ministarstvu obrane“, te poručili da će o daljnjim aktivnostima u svezi sa 

ovim pitanjem blagovremeno izvjestiti PFiP.  
 

Na sastanku sa ministrom Crnadkom istaknuto je da je Ministarstvo mišljenje s 

rezervom uz isticanje predmeta dobilo jer je Ured, između ostalog, skrenuo pozornost da je 

potrebno donijeti Zakon o vanjskim poslovima BiH, te uočio i sporost u realizaciji 

višegodišnjih kapitalnih izdataka i rješavanja statusa imovine dobivene sukcesijom. Ministar 

vanjskih poslova BiH upoznao je članice Povjerenstva da su doneseni Plan aktivnosti za 

realizaciju preporuka i Odluka o formiranju radne skupine za praćenje preporuke revizije 

sukladno Planu aktivnosti.  Prema riječima gospodina Crnadka, Ministarstvo je pokrenulo 

aktivnosti s ciljem donošenja Zakona o vanjskim poslovima BiH, a kada je riječ o objektima 

dobivenih sukcesijom, provode se aktivnosti na sanaciji objekata u Milanu i na završetku 

sanacije u Ottawi, a za dva objekta u Beču tek treba da se uradi elaborat kako bi se definirala 

njihova namjena. Također, ministar vanjskih poslova BiH istaknuo je da se kontinuirano 

provode aktivnosti na provođenju preporuke u svezi sa obavljanjem poslova putem ugovora o 

djelu, ali i skrenuo pozornost da Ministarstvo ima 56 destinacija i stalnu fluktuaciju 

zaposlenih iz sjedišta u diplomatsko-konzularnu mrežu, pa je zbog toga primorano koristiti 

angažman ugovora po djelu kako bi se osiguralo redovito vršenje poslova.  

 

 

Također, članovi Povjerenstva razgovarali su i sa ravnateljem Agencije za 

identifikacijska dokumenta, evidenciju i razmjenu podataka (IDDEEA) Edimom Nesimijem o 

unaprjeđenju poslovanja i otklanjanju nedostataka sadržanih u revizorskom financijskom 

izvješću iz 2014. godine. S obzirom na to da je i IDDEEA u 2014. godini od Ureda za 

reviziju dobila mišljenje s rezervom sa skretanjem pozornosti, na sastanku je naglašeno da 

posebnu pozornost treba posvetiti ispunjenju preporuka koje se tiču postupka nabave 

obrazaca putnih isprava, kao i nedovoljno učinkovitom sustavu javnih nabava koji, kako je 

rečeno, može utjecati na transparentnost postupka nabave službenih vozila.  Ravnatelj 

IDDEEA-e upoznao je članove Povjerenstva da su neke od preporuka Ureda za reviziju 

institucija BiH realizirane, ali i da se kontinuirano provode aktivnosti s ciljem otklanjanja 

nedostataka koji su iskazani kroz preporuke Ureda u revizorskim financijskim izvješćima za 

2014.godinu. 

 



 

 

 

Posjete su ocijenjene korisnim i pravovremenim, posebice s obzirom na nadolazeće 

razdoblje u kojemu će Ured finalizirati i PfiP-u dostaviti izvješća o reviziji za 2015. godinu.  

Na sastanku je vođena i detaljna zabilješka, koja čini sastavni dio Informacije. 

 

 

S poštovanjem, 
 

 

TAJNIK POVJERENSTVA 

Mr. Robert Vidović 
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